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Loes Hartog-van+Berkel

Hekkenwerk of Gekkenwerk? (3)

Als vogelwerkgroeplid en grote

natuurliefhebbermet hond (die

bestaan ook!) ben ik van mening
dat wij erg eenzijdig bezig zijn
met alles maar voor een select

gezelschap te willen bewaren. Er

staan genoeg hekken overal,

laat nu dat ene stuk heide open

en toegankelijk blijven voor ie-

dereen (een deel alleen in het

broedseizoen gesloten, zoals het

allang is) waar iedereen zelf be-

paalt of hij komt om vogels te

kijken, te zonnen, te vrijen, te

trimmen, te vliegeren of er sa-

men met zijn kinderen en z’n

hond te spelen en uit te rennen,

zonder geremd te worden door

horizonvervuilende hekken en

verbodsborden.

Veel vrouwen, ouderen en al-

leenstaanden met hun hond ma-

ken ook gebruik van deze heide.

Deze mensen worden nu ernstig

gedupeerd. Waar kun je tegen-

woordig nog veilig van de natuur

genieten? Zij wandelen daarom

graag in open terrein. Zij vormen

het belangrijkste deel van de

heideliefhebbers.

Over eenzijdig belang gespro-

ken, de heide is toch niet alleen

een speelveld voor “biologen en

vogeltjeskijkers”?

Tussen dat goudgele gras ge-

dijen de Veldleeuwerik, de Rood-

borsttapuit, de Groene specht,
de Graspieper en de Wespenor-

chissen prima. De Bosmier, vele

soorten paddestoelen, zelfs een

Aardster zijn er in 1994 nog te

bewonderen. Wie zegt mij dat

een grote groep runderen (90 of

meer?!) dit niet allemaal versto-

ren en vertrappen?

Als fervente bezoekster (ja, met

hond) van deze heidevelden zou

ik graag willen weten of het

standpunt, ingenomen door onze

vogelwerkgroep, het standpunt

is van alle vogelwerkgroepleden.

Hopelijk heeftde vogel-

werkgroep op de voorlichtings-
avonden niet gesproken namens

al onze leden. Zeker niet uit mijn
naam!

In de Korhaan, nummer 1 1994,

bladzijde 21 wordt ons in het ar-

tikel “Nieuws van de Subgroep

Natuurbescherming” door Rob

Kloosterman iets uitgelegd over

het begrazingsproject van één

van de laatste bekloze heide-

gebieden. (Westerheide en

Bussumerheide) van het Gooi. Ik

ben het niet eens met deze “uit-

leg” en vind dit artikel zéér een-

zijdig en beledigend en wil hier

graag op reageren.

Uit de krant heb ik vernomen dat

onze vogelwerkgroep op de

voorlichtingsbijeenkomsten is

vertegenwoordigd geweest en

voorstander is van omheinen

van de heide ten behoeve van

rundvee. Heeft de vogel-

werkgroep vooraf al haar leden

geïnformeerd over het in te ne-

men standpunt in deze zéér be-

langrijke kwestie? Of hebben de

“vertegenwoordigers” van de

vogelwerkgroep op deze

voorlichtingsavonden hun eigen

mening weergegeven?

Zijn alle leden van mening en blij
dat er alwéér een hek bijkomt in

het toch al met hekken en bor-

den zo vol staande Gooi? Zijn

alle consequenties van

begrazing bekend? Is er weten-

schappelijk onderzoek gedaan
naar de oorzaak van vergrassing

en de achteruitgang van de

heide en is daarbij “De Hond” als

oorzaak aangewezen? Het is wel

erg makkelijk om de achter-

uitgang van de natuur, met

name van de heide, af te schui-

ven op “De Hond en zijn Eige-
naar”. Ik had een genuanceerder
verhaal in onze Korhaan ver-

wacht.


